

Referat fra styremøte, onsdag 4. mai 2011

Tilstede; Aase, Trond, Lars og Roger
Ikke møtt; Lene og John

Agenda;

- Påmelding av lag til seriespill 2011/12
 - I henhold til plan lagt på trenermøte den 27.april ble det påmeldt 5 lag til seriespill for den kommende sesongen (J03/04, J02, J00/01, J99 og J96). I tillegg håper vi å kunne melde opp et lag til Loppetassen Cup for de yngste, men det avhenger av rekruttering når skolen starter opp til høsten. Det er beklagelig at vi for første gang på mange år ikke har deltatt med guttelag i serien, så her har vi en utfordring i årene fremover.
- Utstørsbehov meldt inn av lagene
 - Ingen innmeldte behov pr i dag, men styret har bestilt baller til de lag/spillere som ønsket det iht tilbud fra RØN (vil bli levert medio oktober). Vi må trolig supplere med et nytt sett drakter, men det kommer vi tilbake til når opptelling er gjort i forkant av neste sesong.
- Dommersituasjon til sesongen 2011/12
 - Aase informerte om at det er oppmeldt 7 dommere til kretsen for kommende sesong, noe som er mer enn påkrevd kvote for oss som klubb. Noe utstyr må kjøpes inn (sko og draktsett), samt at Trond/Aase ønsker "Dommer 1" kurs.
- Økonomi 1. kvartal
 - Regnskapet for 1.kvartal viser et underskudd på ca 30000,-. Hovedårsak til dette er at vi pr d.d. ikke har fått inntekter, så det er ingen grunn til å være betenkt av dette resultatet.
- Tilskudd til Lagene
 - Noen lag har søkt om tilskudd til sosiale arrangementer og andre sammenhenger – G97 fikk 2500,- i tillegg til gavekortet til sin avslutning på "FIF-karrieren" og J02 har fått 4000,- til sosial dag på Tusenfryd. Årsak til at J02 fikk forholdsvis mye er at de ikke deltok på skidag og at det er mange spillere på laget. J96 har fått ca 3500,- inkludert gavekort, i form av utstyr til kommende sesong. Sammen med kostnadene til Nordefjelltur, betyr dette at årets tilskuddskvote er brukt opp. Lagene må gjerne søke, men det skal ekstraordinære grunner til at styret vil godkjenne en søknad for 2011.

- Info Region Øst/NHF
 - I forkant av håndballtinget er det i utgangspunktet et punkt som vil berøre oss som klubb og det er håndballotteriet. Trolig vil dette bli vedtatt avvirket på tinget i år og så blir spørsmålet hvordan forbundet skal hente inne tapte inntekter. Endelig vedtak vil bli gjort rede for på neste styremøte.
- Evaluering av sesongen 2010/11
 - For styrets del var alle enige om at sesongen, til tross for det vi var igjennom sist høst, har gått bra. Noen hendelser har det vært som vi alle må trekke lærdom av for fremtiden, men i all hovedsak en greit gjennomført sesong. Lagene var også samstemte i at sesongen har gått veldig bra, også med stor sportslig fremgang for de fleste. Hallvaktordningen må tas sammen med foreldregruppen i forkant av kommende sesong, da det var litt småproblemer til tider i sesongen som har vært – alle må også for forståelsen av hvorfor vi gjør og må gjøre dette.

Eventuelt

- Info fra HS
 - Regnskapsordningen – som følge av at hovedstyret står uten kasserer ble det på siste styremøte vedtatt at vi opprettholder og utvider samarbeidet med Løxa til også å omfatte ut-/innbetalinger for FIF. For oss som gruppe kan dette bety en liten økning i kostnadene, men trolig ikke av stor betydning.
 - Klubbgensere – hovedstyret har, som tidligere nevnt, vedtatt å kjøpe inn nye klubbgensere til samtlige aktive utøvere samt trenere/ledere. Dette vil bli bestilt og være klart til sesongstart for inne idrettene – høst 2011. Positivt tiltak for oss som gruppe, som vil komme i tillegg til vårt eget vedtak om å kjøpe inn t-skjorter til alle aktive og trenere.
 - Innebandy gruppen har i HS lansert et ønske om felles utstyrspakke til alle aktive for IB, Fotball og HB. Styret i håndballgruppen er negative til dette da vi mener at det vil bli å belaste foreldregruppen med en unødvendig stor kostnad, samt at vi syns det er feil at foreldre skal betale for drakten barna skal bruke i kamper for klubben. Håndballgruppen kommer derfor ikke til å gjennomføre dette.
- G-sport Drøbak
 - De er ikke villige til å være med som sponsor i Bakkeløkka og ser ikke vi noen grunn for at vi som klubb skal legge igjen penger i denne butikken. Vi vil heller søke en utstyrleverandør i nrområdet på Nesodden (Energihuset) og Roger tar oppgaven med å få til en avtale her – møte er avtalt til neste uke, slik at resultat kommer på neste styremøte.
- Sponsorer
 - Det jobbes med å få på plass 1-2 nye sponsorer til neste sesong og Roger har i den forbindelse vært i kontakt med DNB NOR Drøbak og Hurtigruta Carglass – pr i dag er det ingen avtaler i boks, så dette kommer vi tilbake til på neste styremøte. Bilforum Follo er med også neste sesong.

Neste styremøte blir i begynnelsen av juni, kommer tilbake med tidspunkt.

Fagerstrand, 5. mai 2011

Roger Agerup